

《单词百科:authorization是什么意思?authorization怎么发音?authorization的解释和用法》

英语单词authorization是什么意思?authorization怎么读?authorization怎么发音?简答网为您整理了authorization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



authorization怎么读

authorization的读音:[: θ ra ze n]

authorization的意思

1、n.批准;授权(书);

authorization的相关词组

1、 authentication and authorization 验证与授权;认证与授权;认证和授权;认证授权

- 2、authorization letter 授权书；授权信；
- 3、authorization code 特许（代）码；
- 4、authorization matrix 授权矩阵；

authorization的近义词

- 1、agreement
n.协定，协议；同意，一致；合同书；（词之间性、数、人称方面与...）一致；
- 2、approval n.同意；批准；赞成；
- 3、authorisation n.批准；授权（书）；
- 4、authority n.当局；当权者；职权；权力；权限；威信；影响力；许可；权威人士，专家；
- 5、concession n.让步，妥协；特许权；优惠；

authorization的双语例句

- 1、Booking confirmation: will be advised upon booking information verification and or authorization received from customer.

EI就所有订舱会向收货人发出运确认.经确认后,会通知出货人.

- 2、The company is working on an applicable process of employment authorization.

这家公司正在研究颁发工作许可的可行过程.

- 3、Manulife may request for additional identification documents for approving the Direct Debit Authorization.

宏利或会要求额外的身份证明文件以批核此直接付款授权书.

- 4、The United Nations will approve his request for authorization to use military force to deliver aid.

联合国将批准他动用军队运送救援物资的请求。

- 5、The formal demonstration of system acceptability to obtain authorization for its operational use.

为使系统获准投入运行性使用,对系统的可接受性所做的正式演示.

6、 You cannot take a day off without authorization.

未经批准你不得休假.

7、 Anglers are required to obtain prior authorization from the park keeper.

垂钓者必须事先得到公园管理者的许可.

8、 I will be charged with all legal responsibility of this authorization.

我将承担此授权行为发生后所带来的一切法律责任.

9、 The constitutional problem with the Congressional authorization, if there is one, is not lack of clarity.

国会授权的合宪性问题, 如果存在的话, 是不缺乏明确性的.

10、 We hae received Certificate of Authorization for the fabrication and erection of pressure vessels.

我们具有压力容器制作和安装的授权认可证书.

11、 Formal authorization for the trip was given last week.

这次行程上周得到正式批准.

12、 And a series of algorithms is presented to minimize the impact on VO authorization system.

并给出一组调解算法,可把对VO授权系统调整的影响降低到最小.

13、 No power supply enterprise may change the price of electricity without authorization.

供电企业不得擅自变更电价.

14、 Detailedly discuss the design and realization of OAM security authorization technique.

3详细论述了OAM授权技术的设计与实现.

15、Objective To improve the management efficiency through appropriate authorization.

目的通过正确授权提高管理效能.

16、Payment authorization transaction has been declined.

付款授权交易被拒绝.

17、An authorization error occurred, please try retyping your username and password.

发生了一个授权错误, 请尝试重新输入用户名和口令.

18、But in patent applications and authorization, the practice of states is not the same.

但在涉及专利申请与授权的时候, 各国的具体作法却不尽相同.

以上是简答网为您整理的authorization怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于authorization的用法、authorization的释义、authorization的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/authorization>